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PROTOKÓŁ 

z narady roboczej Sołtysów 
i Przewodniczących Osiedli w dniu 10.03.2022r. 

 
 

   W naradzie uczestniczyli: 
- Pan Piotr Kozłowski – Burmistrz Gminy Kozienice, 
- Pani Dorota Stępień – Z-ca Burmistrza ds. społecznych, 
- Pan Mirosław Pułkowski – Z-ca Burmistrza ds. technicznych, 
- Pan Rafał Sucherman – Przewodniczący Rady Miejskiej, 
- Sołtysi i Przewodniczący Osiedli, 
- Przedstawiciele Komendy Powiatowej Policji w Kozienicach. 
 
  Program narady: 

1. Informacje o realizacji inwestycji. 
2. Informacje z Wydziałów Urzędu Miejskiego. 
3. Wolne wnioski i informacje. 

 
Zebrani otrzymali: 

 Informacje dotyczące możliwych form pomocy dla obywateli Ukrainy. 
 Ulotka z wykazem punktów kontaktowych w powiecie kozienickim oraz punktami 

wydawania pomocy rzeczowej. 
 Deklaracje i ulotki dotyczące źródeł ciepła i spalania paliw. 
 Informacja w  jak sposób można zostać uczestnikiem Warsztatów Terapii Zajęciowej  

w Przewozie. 
 Przypomnienie z ARiMR dla rolników - wypalanie traw jest karalne. 
 Gazety Sołeckie. 

 
Pan Mirosław Pułkowski Zastępca Burmistrza ds. technicznych przywitał wszystkich 

zgromadzonych w sali konferencyjnej i przedstawił planowany program narady. 
Na wstępie zostali przedstawieni nowi dzielnicowi: 

- st. sierż. Ewa Kostrzewa – rejon nr 4, 
- mł. asp. Janusz Maziarz – rejon nr 1, 
- mł. asp. Jakub Olszak – rejon nr 2, 
- st. sierż. Jarosław Juźwik – rejon nr 3. 
Jednocześnie informując że numery i adresy mailowe pozostają bez zmian. 

Pani Sołtys Małgorzata Seroka podziękowała policji za udaną interwencję  
w miejscowości Śmietanki. Również Panina Janina Gola Sołtys Św. Górnych podziękowała 
nowej Pani dzielnicowej za owocną współpracę. 

 
Ad.1/ Informacje o realizacji inwestycji. 

Pan Burmistrz Kozłowski przedstawił planowane inwestycje drogowe na 2022 
i 2023 rok. W 2022 roku przewidziane są w następujących miejscowościach: Łaszówka 
I i II etap, Hol. Kozienickie, Wójtostwo, Kępa Bielańska, Opatkowice, Kociołki (rozbudowa 
chodnika), Kępa Wólczyńska, a w 2023 roku w miejscowościach Samwodzie, Cztery Kopce, 
Wola Chodkowska,  Janów, Łuczynów, Ruda, Nowiny, Wólka Tyrzyńska B, Św. Górne, Kozienice 
ul. Rodzinna, ul. Waryńskiego i ul. Zdziczów. Łączny koszt tych inwestycji wyniesie około  
23 mln złotych.  
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Pan Burmistrz omówił również plan zagospodarowania terenu między ul. Warszawską  
i Legionów. Jest to obszar 3 hektarowy, który według nowego planu chce przeznaczyć na 
potrzeby mieszkańców czyli usługi sportowo – rekreacyjny w skrócie nazywanym „Parkiem 
Wodnym”. Będzie obiektem wielo funkcyjnym, który będzie służył i zaspokajał różne potrzeby 
mieszkańców w różnym wieku ale także żeby był promocją miasta i przyciągał turystów. 
Głównie będą różnej wielkości wodne place zabaw, scena plenerowa, place zabaw 
sensoryczne. Pod budowę usług gastronomicznych będzie przeznaczone zaledwie 5% z tego 
terenu. Gmina na realizację tej inwestycji pozyskała ponad 3 mln złotych, planowane 
zakończenie prac w przyszłym roku. Więcej szczegółów na ten temat w prezentacji z Sesji Rady 
Miejskiej na stronie  https://www.youtube.com/watch?app=desktop&v=AG16dtEc0EI 
 Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Rafał Sucherman zapewnił 
zgromadzonych, że przeznaczenie tego ternu na pewno się nie zmieni i będą to usługi 
gastronomiczne a nie blok z pasażem handlowym albo cepeen. Wyjaśnił również że nie prawdą 
jest że Pan Burmistrz nakazuje przyjmowanie do domów prywatnych uchodźców  
z Ukrainy. Podkreślił że jest to każdego dobrowolna decyzja. 
 
Ad. 2/Informacje z Wydziałów Urzędu Miejskiego. 
 Pani Dorota Stępień Zastępca Burmistrza ds. społecznych przedstawiła sytuację 
związaną z uchodźcami. Na dzień dzisiejszy na przyjęcie uchodźców z Ukrainy przygotowany 
jest budynek po szkole podstawowej w Piotrkowicach jest to około 40 miejsc. W najbliższym 
czasie w mediach społecznościowych pojawi się informacja z prośba o przekazane łóżek. 
Prowadzony jest również rejestr do zgłoszeń aby mogła powstać baza z informacją o ilości 
uchodźców w naszej gminie. Na stronie internetowej www.kozienice.pl są wszystkie aktualne 
numery telefonów, adresy e-mail i formularze interaktywne które mogą wypełniać zarówno 
osoby, które chcą udzielić pomocy jak i te, które tej pomocy potrzebują. Można również 
zgłaszać się bezpośrednio do wydziału Polityki Społecznej. Na terenie naszej gminy dzieci  
z Ukrainy maja zapewnioną naukę we wszystkich naszych szkołach i tych w mieście i tych 
wiejskich. Pani Burmistrz omówiła również pokrótce projekt nowej ustawy regulującej sprawy 
uchodźców i udzielania im wsparcia przez samorządy, która jeszcze nie weszła w życie ale już 
daje pewien zarys tego co będziemy robić i możemy wstępnie się przygotować do działań. 

 Pani Burmistrz wspomniała również o utworzeniu nowej jednostki organizacyjnej 
Gminy Kozienice. Będzie to Środowiskowy Dom Samopomocy z siedzibą w Nowej Wsi. Obecnie 
prowadzona jest rekrutacja. Zgłoszenia przyjmowane są zarówno w wydziale Polityki 
Społecznej jak i w Centrum Usług Społecznych. Pobyt jest bezpłatny.  

 Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Rafał Sucherman poinformował że na wniosek 
Burmistrza Rada Miejska przegłosowała podwyżki diet dla sołtysów i przewodniczących osiedli 
z 300 zł na 500 zł. 

Ad. 3/Wolne wnioski i informacje. 
 

Pani Sołtys Renata Telbusiewić podziękowała wszystkim za pomoc dla rodziny z Kępy 
Wólczyńskiej która w pożarze straciła budynki gospodarcze i maszyny rolnicze.  
 
Przewodniczący Osiedla nr 2 Pan Edward Pułkowski – zawnioskował o: 

– remont ul. Świerkowej, 
 
 
 
 

https://www.youtube.com/watch?app=desktop&v=AG16dtEc0EI
http://www.kozienice.pl/
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Sołtys wsi Łuczynów Pani Marzena Laskowska, zapytała o: 
– możliwość dowozu młodzieży do szkół średnich w jednym autobusie z dziećmi  

z podstawówek, 
– nieterminowe odbieranie odpadów przez KGK 

 
Sołtys wsi Aleksandrówka Pan Grzegorz Kurek, zawnioskował o: 

– zwiększenie patroli policji, 
– o posprzątanie ścieżki pieszo-rowerowej przy drodze wojewódzkiej (od ronda  

do ul. Królewskiej), 
– o uporządkowanie terenu przy chodniku przy obwodnicy drogi krajowej (wzdłuż 

cmentarza żydowskiego do ul. Złotej) 
 

Przewodniczący Osiedla nr 4 Pan Arkadiusz Molenda - zgłoszone wnioski: 
– Na kiedy planowane jest ukończenie prac przez GDDKiA na odcinku ul. Radomskiej, 
– kiedy planowany jest remont wiaduktu i ile on potrwa, 
– kiedy będą zamontowane oprawy ledowe na placu pomiędzy ulicami Piaskowa - Nowy 

Świat - Hamernicka, 
– proszę poprawić system informacyjny o planowanych inwestycjach, działaniach  

i wydarzeniach sportowych i kulturalnych (kalendarz imprez), 
– na stronie kozienice.pl jest prośba o zgłaszanie liczby obywateli Ukrainy 

przebywających na terenie gminy Kozienice. Czemu Gmina nie zbiera danych 
osobowych uchodźców i czemu taka ewidencja jest nie obowiązkowa, 

– czy będą zebrania osiedlowe i sołeckie z udziałem przedstawicieli UM, 
– jakie są założenia budowy/remontu ul. Waryńskiego. Czy będzie to budowa samej 

drogi, czy z parkingiem, oświetleniem, chodnikiem. Czy SM będzie przy okazji inwestycji 
realizowała jakieś inwestycje w pobliżu tej drogi. Czy będzie powiększony i poprawiony 
parking przy blokach. Kto będzie zarządcą tej drogi po remoncie. 
 

Sołtys wsi Chinów Pan Zdzisław Gregorczyk, zawnioskował o: 
– remont dróg dojazdowych, 
– załatanie dziur przy torach 

 
Sołtys wsi Ryczywół Pan Leszek Matuszewski, zawnioskował o: 

– remont ul. Miłosnej, 
– równiarkę, 
– żużel i kamienie 

 
Przewodniczący Osiedla nr 1 Pan Józef Cytryniak, zawnioskował o: 

– czyszczenie chodników z traw, 
 

Sołtys wsi Brzeźnica Pani Bożena Krześniak, zawnioskowała o: 
– posprzątanie poboczy od Brzeźnicy do Staszowa i Mozolic Małych 

 
Na zadane pytania i wnioski zainteresowanych odpowiedzi na bieżąco udzielał: 

1. Pan Piotr Kozłowski – Burmistrz Gminy Kozienice w sprawie: 
- mostu na rzece Wiśle, 
- ścieżki rowerowej w Łuczynowie, 
- dowóz młodzieży do szkół średnich, 
- remontu wiaduktu, 
- likwidacji oddziału w szpitalu, 
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- nieterminowego odbierania odpadów prze KGK, 
- zakupu samochodu dla OSP Wola Chodkowska i OSP Przewóz 
- remontu ul. Lubelskiej, 
- małej ilości specjalistów w Przychodniach Kozienickich 

 
2. Pani Dorota Stępień Zastępca Burmistrza ds. społecznych w sprawie: 

- uchodźców z Ukrainy, 
- Środowiskowego Domu Samopomocy, 
- Warsztatów Terapii Zajęciowej, 
 

3. Pan Mirosław Pułkowski Zastępca Burmistrza ds. technicznych w sprawie: 
- remontów dróg, 
- szkód wyrządzonych przez bobry. 
 

      Narada zakończyła się bardzo miłym akcentem. Pan Burmistrz Piotr Kozłowski  
i Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Rafał Sucherman złożyli życzenia z okazji Dnia Sołtysa  
i wręczyli wszystkim upominki, a Panie Sołtys otrzymały również kwiaty z okazji Dnia Kobiet. 
      Wszystkie wnioski z narady zostaną przekazane merytorycznym dyrektorom, którzy 
dokładnie im się przyjrzą, oszacują możliwości realizacji bądź przekażą właściwym adresatom. 
 
 
 

Na tym protokół zakończono. 
Protokołowała: 
Magdalena Kowalska                                                                           
 
 
 


